



濠江中學附屬幼稚園招生簡章(2023-2024 學年)

Kindergarten Affiliated to Hou Kong Middle School Admission Information(2023-2024)

1. 招生對象 Eligibility :

於 2023 年 12 月 31 日滿 3 周歲之澳門居民^{註1}

(註 1：非澳門居民必須具澳門有權限實體發出超過 90 天在澳門居留或逗留許可，方可在澳門學校就讀)

Macao residents ^{Note1} aged 3 by 31st December, 2023.

(Note1: Non-Macao Residents must possess a stay or residence permit for over 90 days issued by the authorized entity of the Macao SAR.)

2. 招生日程安排 Arrangements and timeline

	日程 Arrangements	詳細說明 Information	
		中文 Chinese	英文 English
1	教育局中央登記 Central Registration	2023 年 1 月 5 日至 1 月 16 日 家長在教育局網頁/專櫃辦理	Parents register on the DSEDJ website or at the DSEDJ counters between 5 th and 16 th January, 2023.
2	學校公佈面談時間 School release the interview date and time	2023 年 2 月 17 日至 2 月 20 日 於本校網頁查詢或接收學校短訊	Check on school's website or receive school's SMS between 17 th and 20 th February, 2023
3	入學面談 School admission interview	2023 年 3 月 4 日至 3 月 5 日 攜帶幼兒身份證正本於指定時間到校面談 每組幼兒入學面談整體完成的預計時間為 30-45 分鐘	Bring student's original ID card to school at the specified time for the interview between 4 th and 5 th March, 2023. Each group of students will spend 30-45 minutes to process the interview.
4	公佈正取生名單 Release of the admission lists	2023 年 4 月 11 日 於教育局網站查詢或接收學校短訊	Check on DSEDJ website or receive school's SMS on 11 th April, 2023.
5	確認入讀學校 Enrollment Confirmation	2023 年 4 月 11 日至 13 日 於教育局網站確認	Confirm the enrollment on the DSEDJ website between 11 th and 13 th April, 2023.
6	公佈候補生錄取名單 Release of the admission list of waitlisted students	2023 年 4 月 14 日起 於本校網頁查詢或接收學校短訊	Check on school's website or receive school's SMS on 14 th April, 2023.
7	正取生家長到學校辦理註冊手續 Parents of admitted students register at the school in person.	2023 年 4 月 15 日及 17 至 18 日 正取生家長到校辦理註冊手續	Parents of admitted students go in person to process registration procedures between 15 th and 17 th -18 th April, 2023.
8	候補生家長到學校辦理註冊/轉校手續(學校通知的期間) Parents of waitlisted students go in person to process registration / school transfer procedures. (Period notified by the school)	2023 年 4 月 15 日起 候補生家長到校辦理註冊/轉校手續 (學校通知的期間)	Parents of waitlisted students go in person to process registration / school transfer procedures from 15 th April, 2023. (Period notified by the school)
備註 Note	1. 本校已加入特區政府免費教育津貼網。 2. 本校設有午膳、托管及校車服務。 (如報名參加托管及校車服務者超出限額，需以電腦抽籤進行分配) 3. K1 上課地址：澳門鏡湖馬路 73-75 號 K2K3 上課地址：亞豐素雅布基街 25-27 號 4. 學校網址：www.houkong.edu.mo 5. 學校地址：澳門鏡湖馬路 73-75 號 6. 學校電話：28350718 7. 家長可登入教育局網頁(www.dsedj.gov.mo)查閱有關“幼兒首次入學中央登記措施”的資訊。 8. 經中央登記的幼兒家長，可於 2023 年 4 月 11 日至 29 日期間，登入教育局“幼兒首次入學中央登記措施”網頁取得首次入學二維碼。請家長到校辦理註冊手續時，以手機向學校人員出示二維碼的截圖。		1. School Fees paid by government 2. Lunch service, after-school service and school bus for Kindergarten (As the number of places is limited, members will be selected by random computer draw.) 3. Address for K1 : Estrada do Repouso, Nos.73-75 Address for K2 and K3: Rua Afonso de Albuquerque, nos.25-27 4. School website: www.houkong.edu.mo 5. School Address: Estrada do Repouso, Nos.73-75 6. School Tel: 28350718 7. Parents visit the webpage of the “Central Registration for Children Entering Kindergarten for the First Time” on the DSEDJ website at www.dsedj.gov.mo to consult the enrolment information. 8. Parents who have completed the Central Registration, they have to log in to the DSEDJ website to acquire the QR code for their children entering kindergarten for the first time between 11th and 29th April, 2023. Parents need to show the screen capture of the QR code to the school staff when they register at the school.